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Ponta: Foarte bun protocolul ANAF-PÎCCJ; au reusit sa prinda câtiva pesti mari si

sa le ia si banii

Fostul premier Victor Ponta a declarat, joi, într-o conferinta de presa la Târgoviste, ca protocolul

ANAF-PÎCCJ este "foarte bun", pentru ca s-a reusit prinderea unor mari evazionisti. 

''În primul rând, foarte bun protocolul. Pentru ca protocolul spune asa: ANAF-ul si cu Parchetul îi prind pe

evazionistii fiscali - cei mari, nu cei mici, ca nu lucrau la cazuri mici - îi prind pe marii evazionisti fiscali si le iau

banii. Ca de fapt asta vor românii. Dom'le, am înteles ca îi faci tu dosar lui X, lui Y, dar i-ai luat banii? ANAF-ul

cu Parchetul au reusit sa prinda câtiva pesti mari si sa le ia si banii'', a spus Ponta.

Acesta a dat câteva exemple, sustinând ca prin denuntarea protocolului cei care au bani sechestrati vor sa si-i

recupereze.

''M-am uitat, când am vazut atacul împotriva mea, m-am prins ca e vorba de bani. Adrian Sârbu are 14 milioane de

euro sechestrati, Adamescu cred ca are vreo 50 de milioane de euro, Vanghelie are si el vreo 40 de milioane de

euro bani blocati. Acesti oameni doi-trei ani au fost preocupati sa nu ajunga la închisoare, nu îi mai interesa de

bani. Acum s-au prins ca nu ajung la închisoare sau oricum îi scapa cu ordonante, cu nu stiu ce si ce au zis: vrem

sa ne luam si banii înapoi. Adica statul român este si batut si cu banii luati. Şi au pornit aceasta campanie, vezi

Doamne, dati-ne banii furati din evaziune fiscala înapoi, ca a avut ANAF-ul cu Parchetul protocol'', a afirmat

Ponta.

Fostul prim-ministru a adaugat si cum a fost creat protocolul în cauza.

''Protocol în baza unei legi pe care am dat-o în 2013, la propunerea, foarte buna, vreau sa va spun, a lui Daniel

Chitoiu, era ministrul Finantelor, cu semnatura/avizul de la ministrul Dezvoltarii Regionale, domnul Dragnea,

foarte bun, foarte corect, care ne-a adus în 2014 2 miliarde de euro în plus la buget, reducând TVA, reducând CAS

(...). Campania asta, o sa întelegeti, nu e neaparat împotriva mea, e o motivatie ca sa vina cineva sa le dea banii

înapoi la evazionisti. A, ca mai cumpara câte un jurnalist... când ai de luat de la ANAF înapoi 20 de milioane de

euro, nu-i chiar greu sa cumperi pe cineva, nu?'', a mai spus Ponta.

Liderul Pro România, Victor Ponta, a fost prezent, joi, în Dâmbovita, unde a participat la întâlniri cu membri si

simpatizanti si a sustinut o conferinta de presa.
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